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内容概要

《小兔彼得和他的朋友全集(英文原版)(彩色典藏版)》收录的故事活泼逗趣，绝对是小朋友们睡前故
事的不二选择；而节奏明确、朗朗上口的童谣则非常适合小朋友大声朗读。
《小兔彼得和他的朋友全集(英文原版)(彩色典藏版)》700多幅精致传神的插画和文字相映成趣，更能
给小读者带来极大的艺术享受。
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章节摘录

版权页：   插图：      Peter gave himself up for lost and shed big tears;but his sobs were overheard by some
friendly sparrows,who flew to him in great excitement, and implored him to exert himself. Mr. McGregor came up
with a sieve, which he intended to pop upon the top of Peter; but Peter wriggled out just in time,leaving his jacket
behind him,And rushed into the toolshed, and jumped into a can. It would have been a beautiful thing to hide in, if
it had not had so much water in it. Mr. McGregor was quite sure that Peter was somewhere in the toolshed, perhaps
hidden underneath a flower-pot. He began to turn them over carefully,looking under each. Presently Peter
sneezed-"Kertyschoo!" Mr. McGregor was after him in no time, and tried to put his foot upon Peter,who jumped
out of a window,upsetting three plants. The window was too small for Mr.McGregor, and he was tired of running
after Peter. He went back to his work.
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编辑推荐

《小兔彼得和他的朋友全集(英文原版)(彩色典藏版)》由中国城市出版社出版。
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名人推荐

所有的孩子都应该熟读“小兔彼得”的每一个故事。
 ——J.K.罗琳（《哈利·波特》作者） 波特女士的作品所体现出的美感、品质、活力以及经典性，无
人能够企及。
 ——莫里斯·桑达克（美国当代插画大师） 每天晚上，我都会从“小兔彼得”的故事中挑选一篇读
给我的女儿听， ——杰弗里斯（英国《卫报》专栏作家）
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